
PROTOKÓŁ NR 31/10

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 21 września 2010 roku 

wspólnie z Komisją Budżetu, Planowania i Finansów w Biurze Rady Miejskiej.

Ad. 1 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Ewa Pędziwiatr – Przewodnicząca,

2. Zbigniew Mazurak,

3. Ryszard Nowosielski,

4. Kordian Kosowski,

5. Roman Kołodziej.

Zaproszone osoby:

1. Pan Jerzy Sładczyk - Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Jeleniej Górze,

2. Pan Wiesław Kędzierski – Naczelnik Ochotniczej Straży Pożarnej w Kowarach,

3. Pani Grażyna Nawalaniec – Skarbnik  Gminy Kowary.

Ad. 2 Po  przywitaniu  zgromadzonych  przez  Przewodniczącą  przyjęto  porządek  obrad,  który 

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 26.08.2010 roku.

4. Rozpatrzenie pisma z dnia 03.09.2010 roku Pana Wiesława Kędzierskiego w sprawie 

środków na realizację zadań z zakresu ochrony przeciwpożarowej przez OSP w Kowarach.

5. Przedstawienie wniosków z zakresu działania Komisji do realizacji w budżecie na rok 2011.

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

7. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.  3  Przewodnicząca  komisji  poinformowała,  że  protokół  ostatniego  posiedzenia  został 

sporządzony i znajduje się w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do jego treści. Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4 Przewodnicząca oznajmiła, iż posiedzenie zostało zwołane celem omówienia problemu braku 

środków finansowych na realizację zadań z zakresu ochrony przeciwpożarowej przez OSP w Kowarach. W 

wystąpieniu Pan Wiesław Kędzierski  stwierdził,  że brak środków w wysokości  56.000 złotych spowoduje 

konieczność wstrzymania z dniem 01 października br. dyżurów strażaków Jednostki Operacyjno-Technicznej,  

a w konsekwencji wycofanie posterunku PSP z Kowar. Ponadto Pan Jerzy Sładczyk poinformował zebranych,  

że w związku z brakiem pieniędzy nie będą realizowane ustalenia zawarte w Porozumieniu z dnia 31.05.2007 

roku,  bo  porozumienie  podpisane  z  Gminą  Kowary  należało  wcześniej,  za  trzymiesięcznym  okresem, 

wypowiedzieć. 

W  dyskusji  głos  zabrała  Pani  Skarbnik  twierdząc,  że  mieszkańcy  Kowar  powinni  być  objęci  ochroną 

przeciwpożarową,  należy  jednak  szukać  oszczędności,  być  może  poprzez  obniżenie  kwoty  ryczałtu  za 
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całodobowy  dyżur.  Jednocześnie  dodała,  że  utrzymanie  OSP  w  ościennych  gminach  jest  niższe  niż  w 

Kowarach. Ponadto Pani Skarbnik zapytała o koszt utrzymania OSP przy likwidacji  posterunku PSP. Pan 

Komendant Sładczyk odpowiedział, że OSP nie będzie przy takim założeniu funkcjonować, ponieważ PSP 

zabezpiecza 2 osoby, a 1 osobę OSP, przy czym stawka za całodobowy dyżur jest i tak bardzo niska.

Komisja  jednogłośnie  uznała,  że  należy  zapewnić  niezbędne  środki  na  ochronę  przeciwpożarową 

mieszkańców Kowar.

Wniosek  do Komisji Budżetu

Komisja wnosi o :

1.  zapewnienie  niezbędnych  środków  finansowych  w  wysokości  56.000  złotych  na 

funkcjonowanie OSP i właściwe zabezpieczenie ochrony przeciwpożarowej mieszkańcom 

Kowar.

Ad. 5 W sprawach bieżących Komisja przygotowała wnioski do ujęcia w  projekcie  budżetu na rok 2011.

Wnioski  do Komisji Budżetu o:

1. wykonanie spowalniaczy na ulicy Szkolnej – odcinek  od ulicy  Leśnej do ulicy Bema, by 

uczniowie  ZSO w Kowarach w sposób bezpieczny mogli przejść na drugą stronę ulicy,  

gdzie zlokalizowane jest boisko szkolne,

2. naprawę  na  ulicy  Szkolnej  przy  ogrodzeniu  szkoły  krawężników  oraz  wymianę 

smołowej  nawierzchni  chodnika,  która  latem  pod  wpływem  wysokiej  temperatury 

rozpuszcza się,

3. pielęgnacyjną  przycinkę  koron  drzew od ulicy  Bema  oraz  usunięcie  suchych  gałęzi 

będących zagrożeniem dla bezpieczeństwa uczniów i przechodniów, 

4. naprawę chodnika wzdłuż  placu zabaw (odcinek 150 m) na ulicy Bielarskiej,

5. zwiększenie środków na utrzymanie czystości w mieście.

Ad. 6    Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o godzinie 17:50.

                                                                                          

Protokołowała:                                                                                              Przewodnicząca Komisji

Ewa Pędziwiatr                                                                                         Ładu i Porządku Publicznego 

                                                                                                                                  Ewa Pędziwiatr               
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